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Abstract (en)
Protective fillet (1) for the application of plaster during connection to a building element (3) of different material, the protective fillet being composed
of plastic, having an approximately U-shaped cross-section with a lateral protective tab (4) which can be broken off manually via a notch, and having
an adhesive tape (2) for bonding to the building element. The side walls (1a, 1b) of the approximately U-shaped cross-section are internally undercut
in design and the protective tab (4) has a distance piece (4a) spanning the thickness of the adhesive tape (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Schutzleiste (1) für den Mauerputzvorgang beim Anschluß an ein Bauteil (3) anderen Materials, wobei die Schutzleiste aus Kunststoff besteht, einen
etwa U-förmigen Querschnitt mit einer seitlichen, über einen Kerbeinschnitt von Hand abbrechbaren Schutzlasche (4) aufweist und ein Klebeband
(2) zum Ankleben an das Bauteil aufweist. Die Seitenwände (1a, 1b) des etwa U-förmigen Querschnitts sind innen hinterschnitten ausgebildet und
die Schutzlasche (4) weist einen die Dicke des Klebebands (2) überbrückenden Abstandssteg (4a) auf.
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